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Styrelsemötesprotokoll
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Protokoll styrelsemöte S19

Närvaro: Erik Iveroth Ordförande
Jonatan Jonsson Sekreterare
Linus Svensson Skattmästare
Simon Kämpe Sexmästare
Henrik Andersson Överphös
Johannes Jakobsson Källarmästare
Edward Linderoth-Olson SRD-Ordförande
Daniel Appelgren Revisor
Gustaf Scheja

§1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Daniel Appelgren och Gustaf Scheja adjungerades

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokollen för S16, S17 och S18 godkändes med redaktionell
ändring att Johannes alltid stavar sitt efternamn med k.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen var tom.

§7 Meddelanden En glad Henrik meddelade att Nollningen är över.

Erik meddelade att det är sektionsmöte imorgon.

§8 Målning av Burk Erik meddelade bestämt att burken ska målas, även om det mås-
te läggas en presenning över eländet. .

§9 Golvvax Styrelsen beslöt

att Uppdra Johannes Jakobsson att ta kontakt med golvvax-
killen för att boka tid. Redovisas Styrelsemöte S20 6/10

§10 Val av funktionärer Styrelsen beslöt

att välja Mattias Jernberg och Simon Kämpe till Dwww-medlem

att välja Edward Linderoth-Olson, Fredrik Andersson och An-
ders Eriksson till Blixt Gordon.

§11 Snejk backup Styrelsen beslöt

att Ålägga rootmästeriet att inköpa och använda ett backup-
system till snejk. Johannes ålägges att övervaka att så sker.
Redovisas HTM2
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§12 HTM1 Styrelsen diskuterade och noterade Gustaf Schejas reservation
mot sin inblandning i kökrenoveringen.

Styrelsen diskuterade även Linus ekonomirapportering.

§13 Städ Erik meddelade att han tänkt upprätta en städlista, men det sket
sig, så han städade istället. Han föreslog även att styrelsen samlas
på söndag och slänger ut skräp.

§14 Övrigt Fredrik Gullstrand konstaterade att försöket med lock till Micron
fungerat lite sisådär. Locket har en tendens att inte användas ut-
an lyfts ur ugnen.

Gustaf meddelade att husstyrelsen beslutat att låsa upp övnings-
salarna inför nästa tentaperiod. Detta är under förutsättning att
det sköts, annars lär det inte bli av igen på ett tag. Han ombad
Erik att informera sektionens medlemmar om deras ansvar i det-
ta. Daniel tyckte att det vore en bra idé att få upp lappar som
informerar om det hela.

§15 OFMA Mötesordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl 13:02

Vid protokollet

Jonatan Jonsson
Mötessekreterare

Justeras

Erik Iveroth
Ordförande
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